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Protokół Nr 2|2a24
z posiedzenia Komisji Spraw Obywatelskich
odbytego w dniu 12 marca 2424 roku.

Ad pkt 1.

Posiedzenie Komisji otworzył Przewodnicz4cy Bogusław Bartos i na
wstępie powitał wszystkich członków.
Stwierdził on, zę na stan 5 członków zgodnie z listq obecności w posiedzeniu
udziatbierzę 5, co stanowi quorum do podejmowania prawomocnych decyzjl

Lista obecnoŚci stanowi załącznik nr 1 do protokołu.

Następnie Przewodniczący Komisj i powitał :
Henryka Koniecznego,- Wójta Gminy

- Skarbnik Gminy Annę Wajnberger,
- Sekfetarza Gminy Barbarę Badelsk4,
- Kierownik GoPS.u Agnieszkę Czechowską,
- Refęrenta Marcina Buzowicza,
- Inspektora Jacka Stachurskiego,
. Przewodniczący Rady Gminy Piotr Gonerka.

Lista obecności stanowi załączniknr 2 do niniejszego protokófu.

Ad pkt 2.

Przęwodniczący Komisji zapoztał zebrartych z proponowanym
porządkiem posiedzen\a, do którego nie było uwag. Komisja więc jednogłośnie
pr zy j ęta prop onow any p ar Ządek w następuj ęcym brzm i en i u :

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum.
2. Przyjęcie porządku posied zęnia.
3.Przyjęcie protokołu z posiedzeniaKomisji z dnia 6 lutego 2024 r.
4. Działalność jednostek ochotniczych Strazy Pazarnych na tęręnie gminy i
stan prąr gotowania do akcj i ratowniczych.
5. Zapoznanie się zmateriałami na najbliiszq sesję.
6. Sprawy róŻne. 
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7 . Zakończenię posiedzenia.

Porządek posiedzenia stanowi załąeznik nr 3 do protokółu.

Ad pkt 3.

Komisja jednogłoŚn\e przyjęta protokół z poprzedniego posiedzenia

Komisji odbytego w dniu 6 lutego 2a24 roku nie wnosząc Żadnych uwag.

Ad pkt 4.

w Ęm punkcie zabrał' glos Komendant Gmirrny Zwiqzku oSP w
Fatkowie druh Wiestaw Zganiacz,L<tóry omówił działalnoŚć jednostek oSP na

terenię Gminy. Pan Komęndant podkreŚlit, Że w Ęm zaI<resie przeprowadzane

są kontrole ptzez Komendę PSP w Końskich, a jednostki wchodzące do

Krajowego Systemu Ratowniczo GaŚniczego atrzymują dobrę oceny.

Przygotowując się do akcji ratowniczo _ gaŚnicrych jednostki biorą udz|ał w

ćwiczeniach organizowanych przeZPSP. Strazacy sąZawszę gotowi do niesienia

pomocy i chętnie asystuj4 przy uroczystościach patrioĘcznych organizowanych

przezUrzqd Gminy i miejscowe KoŚcioty.

Radny Grzegorz Zganiacz uzupetnił wypowiedź Komendanta

dopowiadąąc, Że na proŚbę mięszkańców bloków Z Fałkowa została

opracowana ulotka odnośnie korrystania i uzy.tkowania butli gazowych.

Informacja ta zostanie wywieszona w każdej klatce w budynkach zbiotczych.

Ad pkt 5.

. w tym punkcie Prowadzący udzielił głosu Agnieszce Czechowskiej,

kierownik GoPS-u, kIóra przedstawita projekt uchwały doĘczącej Gminnego

Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej i ochrony osób Doznających

Przemocy Domowej w Gminie Fałków na lata ?,024.f029. Konieczność

opracowania Gminnego Programu wynikaz dyspozycji art. 6 ust. 2 pkt 1 ustawy

Z dnia 29 lipca 2a05 roku o przeciwdziałaniu przemocy domowej

z u.wzgIędnieniem nowelizacji wprowadzonej na mocy Ustawy z dn\a 9 marca

ban r. o zmianie ustawy o przeciwdziałaniu przęmocy w rodzinie. Program

stanowi aktua|izację, konĘ'nuację i rozwinięcie poprzednio obowiązujQcego

Gminnego Programu Przeciwdziałatia Przemocy w Rodzinię oraz ochrony

ofiar Przemocy w Rodzinię dla Gminy Fałków na Lata 2afI_20f6. Program



zakłada efektywną interwencję i wsparcie w sytuacji występowania przęmocy,
jak równiez optymalizowanie systemu wsparcia jako nieodł4cznego elęmęrrtu

W Zapewnianiu pomocy osobom dornającym przemocy domowej. Doskonalenię
obecnego systemu przł jednoczesnym zapewnieniu stałej i odpowiednio
dopasowanej oferty pomocy i wsparcia w zal<resie podejmowanych dziatatt
interwencyjnych zarówno wobec osób doŚwiadczaj4cych przemocy oraz osób
sprawiaj ących przemoc domową. Zastosowanie o ddziĘwań dtugoterminowych
oraz doskonalenie opracowanych procedur i poliĘk doĘczących przemocy
domowej powinno przyczynic się do jeszcze większej integracji systemu
pomocowego na rzęcz rodziny .

Następnie zabrał głos referent Marcin Buzowicz, kóry przedstawił projei<t

kolejnej uchwaty dotyczącej przyjęcia ,,Programu opieki nad rwietzętami
bęzdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zxvierząt na tęrenię Gminy Fałków
w fa24 roku'' . obowi4zek uchwalenia ptzez Radę Gminy programu opieki nad

zwierzętatrti bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomnoŚci zwierz4t w tęrminię
do 31 marca kaŹdego roku kalendarzowęgo wynika z art. 11a ust. 1 ustawy z
dnia21 sierpnia 1997 r. o ochronie rwierząt (tj.Dz.U. z2023 r. poz. 1580 z
późn. zm.).obejmuje on swoim zakręsęm rea|izację zadań określonych w
ustawię o ochronie rwierz4t. uwzględnionych w zaŁączniku do uchwały. Środki
na rea|izację progrŹLmu zostały zabezp\eczonę w ł4cznej kwocię 140 000,00
złotych w uchwale Nr L|Il38al2023 Rady Gminy w Fałkowie w sprawie
uchwalenia budzetu Gminy Fałków na f0f4 rok podjętej dnia 28 grudnia 2af3
roku. Stosownię do treści art. 11a ust.7 powołanej ustawy Program zostat
przekazany w dniu 12 lutego f024 r. do zaopiniowania przez:

1) Powiatowego Lękarza Weterynarii w Końskich,

f) zarządcÓw obwodów łowieckich, działających na abszarzę Gminy FałkÓw,

3 ) Stowarzyszenie obrona Zwierzqt w Jędrzej owie.

W odniesieniu do programu stosownie do art. 1la ust. 8 ustawy o ochronie
zwierzqtwszystkie otrzymane opinie byĘ pozytywne .

W dalszym ciągu obrad Marcin Bużowicz przedstawił projekt następnej

uchwaĘ. Podjęcie uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokoŚci opłafy za
gospodarowanię odpadami komunalnymi oraz Ębu jej składania za pomacą
środków komunikacji elektronicmej, wynika Ze zmiany zapisów
dotychczasowej ustawy Z dnia I7 częrwca 1966 r. o postępowaniu
egzekucyjnym w administracji (tj. DzU. z2023 r. poz.2505 zpaźn. zm.)
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w mvi4zku z powyzszym' naleĘ dostosować wzór deklaracji do

obowi4zujących przepisów w zakresie podania w treści deklaracji daty
urodzenia, pesel i imion rodziców. Wobec powyższego podjęcie tej uchwaĘ
jest w pełni uzasadnione.

Następnie zabrał głos inspektor Jacek Stachurski, ktÓry omówił projekt uchwaĘ
w sprawie wyraienia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu
z dotychczasowym najemcą orange Polska S.A. na dziatce w miejscowości
Fałków na Czas ozrm;czony 5 lat w trybie bezptzetargowym.

Ad pkt 6.

W tym punkcie głos zabrał inspektor Jacek Stachurski, który przedstawił
wszystkim pismo p. Elzbiety Matolicz. soĘs wsi WąsoSZ w sprawie obnizenia
stawek zawynajem świetlicy wiejskiej w Wąsoszu. Inspektor przybliĘł koszĘ
utrzymania wsrystkich świetiic na teręnie gminy w 2af3 roku i sę one ponad 10
krotnię vqlŻsze niz wpĘwy z wynajmu. Pan wójt Henryk Konieczny podniÓsł,
ze nię prowadzimy w gminie działalności gospodarczej' nie zarubiamy na
wynajmie, ale tez musimy od mieszkańców pobięrac jakieŚ minimum, tym
bardziej, ze jest to całkowlta opłata Za wszystkie media i sprzęt będący na
wyposazeniu. Komisja sfwierdziła, Że pozostawia Sprawę do dalszej ana|iąr.
Następnie rudna E|ibięta Sliwińska interweniowata w sprawie rozszczelnidnia
drogi zwirowej od ulicy osnowej do Wąsosza oraz poprawienie nawierzchni
drogi przy posęsji Władystawa Majkowskiego w Czermnie.

Ad pkt 7.

Po zrea|izawaniu Ze porządku posiedzenia Przęwodnicz4cy Komisji
podziękował wszystkim zaudział i zamkn4ł posiedzenie.

Na tym protokół zakończono.

Protokółowała:
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Bogitsław Bartos


